
14 лютого 2022 року в рамках співпраці із стейкхолдерами кафедрою 

менеджменту і логістики спільно із деканатом факультету менеджменту, 

маркетингу і логістики було проведено круглий стіл щодо оцінювання 

якості підготовки освітніх програм: «Менеджмент» (освітній рівень 

«бакалавр», «магістр»), «Управління персоналом» (освітній рівень 

«бакалавр»), «Логістика» (освітній рівень «магістр»). 

 

У засіданні круглого столу прийняли участь: Євгений Крикавський – 

завідувач кафедри маркетингу і логістики Інституту економіки і 

менеджменту Львівської політехніка, Ірина Агеєва – декан ФММіЛ ОНТУ, 

Лайко О. В.  – заступник директора з наукової роботи Інститут ринку і 

економіко-екологічних досліджень НАН України, д.е.н., ст. наук. 

співробітник, Сергій Селіхов – директор ТОВ «Селком», к.е.н., Орнела 

Агаркова – випускниця магістерської програми «Менеджмет» (2018 р), 

Марина Ступницька випускниця магістерської програми «Менеджмет» 

(2020 р), а також здобувачі вищої освіти – учасники фокус-груп ОПП 

кафедри: Ангеліна Зайцева (гр.. ЕМ-374), Валентина Новікова (гр. ЕМ-372), 

Інна Коєва (гр. ЕМ-371), Анастасіфя Задорожнюк (гр. ЕМ-371), Анастасія 

Ігнатенко (гр. ЕМ-371),  викладачі кафедри менеджменту і логістики. 

Під час засідання круглого столу обговорювались питання оцінки якості 

освітніх програм кафедри. Вступне слово було надано завідувачу кафедри 

маркетингу і логістики Інституту економіки і менеджменту Львівської 

політехніка Євгену Крикавському, який наголосив на важливості системної 

взаємодії зі стейкхолдерами. Декан ММіЛ Ірина Агеєва акцентувала увагу 

на необхідності посилення практичної підготовки здобувачів вищої освіти 

шляхом залучення до освітнього процесу стейкхолдерів. 

Гранти освітніх програм Ігор Савенко (ОПП «Менеджмент», ОР 

«магістр»), Ольга Каламан (ОПП ОПП «Менеджмент», ОР «бакалавр») та 

Наталія Корсікова (ОПП «Управління персоналом», ОР «бакалавр») 

ознайомили присутніх з результатами опитування здобувачів вищої освіти 

щодо якості освітніх програм. 



Свої зауваження та рекомендації щодо удосконалення якості освітніх 

програм висловили усі присутні стейкхолдери. За результатами обговорень 

гарантами освітніх програм сформовано рекомендації, які будуть враховані 

у оновленій редакції освітніх програм кафедри усіх освітніх рівнів 

підготовки. Дякуємо усім учасникам за співпрацю та конструктивний 

діалог! 

 

 


